
“The free use of the Aquahawk service and the information obtained through it are intended solely to provide general information on matters of interest for the personal use of the Saint John Water customer, who 
accepts full responsibility for its use. 

While we have made every attempt to ensure the information contained in the Aquahawk site has been obtained from reliable sources, The City of Saint John is not responsible for any errors or omissions, or for the 
results obtained from the use of or the inability to use this information. All information is provided “as is,” with no guarantee of completeness, accuracy, timeliness or of the results obtained from the use of this informa-
tion, and without warranty of any kind, express or implied, including, but not limited to warranties of performance and fitness for a particular purpose. Nothing obtained through the use of the Aquahawk service shall 
to any extent substitute for the independent investigations and the sound judgement of the Saint John Water customer. “

Complete access when you 
need it & how you want it!

    Customer Benefits
Know about leaks before they 
cause costly damage!

See exactly how much water 
you’re using each hour, day, and 
month

Set usage thresholds, and never be 
surprised by a high bill again

Access your account from any 
internet-connected device - your 
smartphone, laptop, or desktop 
computer

Opt-in services lets you choose 
how you want to be contacted - 
email, text or phoneRegister Now!

To register, visit: https://sjwnb.aquahawk.us

Subscribe to Receive Leak Notifications and 
Access your Water Usage Information Online

Saint John Water is now offering an online water usage monitoring and alerting tool to all metered customers. Known as 
AquaHawk, the online service is designed to help you understand, monitor and manage your daily water usage and bi-monthly 
billing.  

To register for the service, visit https://sjwnb.aquahawk.us. All you need to provide is your name, phone number, email address 
and water account number. Once registered, you will be able to:

Receive timely usage alerts
You specify how you want to be contacted: email, text or telephone. When 
your consumption indicates abnormally high usage or a potential leak, we’ll 
contact you. AquaHawk helps prevent costly property damage and gives you 
peace of mind when you’re away.

Monitor your water consumption
See how much water you’re using anytime during the billing cycle and make 
informed decisions about your water use.

Set your threshold alerts
Threshold alerts allow you to specify an amount of water (gallons) that you 
don’t want to exceed. If your usage is trending toward, or has exceeded the 
threshold value, AquaHawk will send you a notification.

Learn ways to save
Easily see the dates/times when you are using water. See how your 
consumption compares to temperature and rainfall data. Learn effective ways 
to reduce water usage and save money!

View your water consumption
Receive timely water usage alerts
Control your water expenses

It’s Free!
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« L’utilisation gratuite du service AquaHawk et les renseignements obtenus grâce à celui-ci visent uniquement à fournir de l’information d’ordre général sur des sujets qui ont trait à l’utilisation personnelle du client de 
Saint John Water qui assume l’entière responsabilité de cette utilisation.

Bien que nous ayons tout mis en œuvre pour garantir que les renseignements figurant sur le site AquaHawk ont été obtenus de sources fiables, la Ville de Saint John ne peut être tenue responsable de toute erreur ou 
omission ou des résultats obtenus du fait de l’utilisation ou de l’incapacité d’utiliser ces renseignements. Tous les renseignements sont fournis « tels quels », sans garantie d’exhaustivité, d’exactitude ou de pertinence, 
sans garantie des résultats tirés de l’utilisation des présents renseignements, et sans garantie de toute sorte, explicite ou implicite, notamment, mais sans s’y limiter les garanties de performance et de conformité à 
l’utilisation prévue. Aucun renseignement obtenu dans le cadre de l’utilisation du service AquaHawk ne doit, dans quelque mesure que ce soit, remplacer les recherches personnelles et le bon jugement du client de 
Saint John Water. »

Accès complet quand vous en avez 
besoin et comme vous le souhaitez!

    Avantages au clients
Reconnaître les fuites avant qu’elles 
ne causent des dégâts coûteux! 

Voyez exactement combien d’eau 
vous utilisez chaque heure, jour et 
mois

Fixez des seuils d’utilisation et ne 
soyez plus jamais surpris par une 
facture élevée

Accédez à votre compte depuis 
n’importe quel appareil connecté 
à Internet - votre smartphone, 
ordinateur portable ou ordinateur 
de bureau

Les services opt-in vous permettent 
de choisir comment vous souhaitez 
être contacté - email, SMS ou 
téléphone

Inscrivez-vous maintenant!
Pour vous inscrire, visitez: https://sjwnb.aquahawk.us

Abonnez-vous pour recevoir des notifications de fuite et 
accéder l’informations d’utilisation d’eau en ligne

Saint John Water offre maintenant un outil en ligne de surveillance et d’alerte de la consommation d’eau à tous ses clients. Connu 
sous le nom d’AquaHawk, ce service en ligne est conçu pour vous aider à comprendre, surveiller et gérer votre consommation d’eau 
quotidienne et votre facturation bimensuelle.

Pour vous inscrire au service, visitez https://sjwnb.aquahawk.us. Tout ce que vous devez fournir est votre nom, votre numéro de 
téléphone, votre adresse email et votre numéro de compte eau. Une fois inscrit, vous pourrez:

Recevoir des alertes d’utilisation en temps opportun
Vous indiquez comment vous souhaitez être contacté: email, SMS 
ou téléphone. Lorsque votre consommation indique une utilisation 
anormalement élevée ou une fuite potentielle, nous vous contacterons. 
AquaHawk aide à prévenir des dégâts coûteux et vous procure une tranquillité 
lorsque vous êtes loin de chez vous.

Surveillez votre consommation d’eau
Voyez combien d’eau vous utilisez à tout moment pendant le cycle de 
facturation. Cela permet aux clients de prendre en charge et de faire des 
décisions informé concernant leur utilisation de l’eau.

Définir les seuils de vos alertes
Les alertes de seuil vous permettent de spécifier une quantité d’eau (gallons) 
que vous ne souhaitez pas dépasser. Si votre utilisation tend à dépasser la 
valeur seuil ou la dépasse, AquaHawk vous enverra une notification.

Apprendre à économiser
Visualisez facilement les dates / heures d’utilisation de l’eau. Voyez comment 
votre consommation se compare aux données de température et de 
précipitations. Découvrez des moyens efficaces pour réduire la consommation 
d’eau et économiser de l’argent!

Voir votre consommation d’eau
Recevez des alertes sur l’utilisation de l’eau en temps opportun
Contrôlez vos dépenses d’eau

  C’est 
gratuit!
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